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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2019. augusztus 8-

án. 
Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 8:00 óra 
 
Jelen vannak: Kara József Zoltánné, Kochnyák Sándor, Simonek Antal, 

Szivek Péter képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Bognárné dr. 
Solymoskövi Veronika jegyző 
 

Radovics Istvánné alpolgármester: Tisztelettel üdvözlök mindenkit a 
képviselő-testület rendkívüli ülésén. Megállapítom, hogy a megválasztott 

képviselők száma 7 fő, jelen van 5 fő, az ülés határozatképes. A rendkívüli 
testületi ülés összehívását egyetlen napirendi pont indokolja: A Magyar Falu 
pályázatban megjelent a járdaépítés támogatása. Mivel polgármester úr 

szabadságon van, s a döntés nem tűr halasztást, így ma erről kellene 
tárgyalnunk. Kérdezi a Képviselőket, hogy a napirenddel egyetértenek-e? 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 134/2019. 
(VIII.8.) határozata az ülés napirendjéről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet elfogadja. 
 

Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 
Határidő: azonnal 
 

1. Napirendi pont 

Magyar Falu pályázat - járdafelújítás 

 
Radovics Istvánné alpolgármester: A pályázat keretében 5 M Ft-os felső 
határral járdafelújítás építési anyagára lehet pályázatot benyújtani. Sajnos új 

építésre nincs lehetőség, mert ahhoz építési engedély kell, amit csak több 
hónapos előkészítő, tervezőmunka után lehet megszerezni. Most először van 
lehetőség arra, hogy a Magyar Állam tulajdonában, de a Magyar Közút 

Nonprofit Zrt. kezelésében lévő járdák felújítására is pályázhat az 
önkormányzat. Ez számunkra azért lenne fontos, mert az Esztergomi utca és 

a Szent István utca mindkét oldala ebbe a körbe tartozik, s nagyon rossz 
állapotban vannak.  
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Eddig a közút kezelője 

elzárkózott a felújítástól, most viszont, az előzetes információgyűjtés szerint 
nincs ellene kifogásuk. Az előkészítő munkát már korábban megkezdtük. Több 
ízben tárgyalva a kérdést, bevonva a műszaki ügyintézőt és a tervezői 

költségvetés készítőjét, megállapítottuk, hogy hozzávetőleg 500 m 
hosszúságban, a jelenlegi szélességben lehet járdát felújítani. Ehhez kerestek 

a képviselők megfelelő szakaszt, s végül a bejárások után abban állapodtak 
meg, hogy a Szabadság tértől kiindulva az Esztergomi utca bal oldalán 260 
méternyi, a Szent István utca jobb oldalán 230 méternyi járda újulhat meg 



pályázati pénzből. Természetesen a beruházást önerőből is lehet folytatni, itt 

most csak a pályázatba bevont járdaszakaszokról kell dönteni.  
Radovics Istvánné alpolgármester: A javaslat a következő: Esztergomi utca 

(hrsz.1030.), a 686.hrsz. ingatlantól a 798. hrsz. ingatlanig, a Szent István 
utca (684.hrsz.), a 686. hrsz. ingatlantól a 698. hrsz. ingatlanig. Kérdezi a 
Képviselőket, hogy a javaslattal egyetértenek-e? 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 
  

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 135/2019. 
(VIII.8.) határozata a Magyar Falu Program – „Kistelepülések járda 

építésének, felújításának anyagtámogatása” alprogram keretében 
benyújtandó pályázatról 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy pályázatot nyújt be a 
Magyar Falu Program „Kistelepülések járda építésének, felújításának 

anyagtámogatása” alprogram keretében, a Magyar Közút Nonprofit Zrt. 
kezelésében lévő járdák felújítására. Természetben az Esztergomi utca 
(hrsz.1030.) bal oldalán, 686.hrsz.-ú ingatlantól a 798. hrsz.-ú ingatlanig, a 

Szent István utca (684.hrsz.) jobb oldalán, a 686. hrsz.-ú ingatlantól a 698. 
hrsz.-ú ingatlanig az elkészített költségvetés alapján 4.940.782.- Ft értékben.  
 

Felelős: Radovics Istvánné alpolgármester 
Határidő: 2019. augusztus 16. 

 
 
Az ülésen más nem hangzott el, Radovics Istvánné alpolgármester 

megköszönte a megjelenést, és az ülést bezárta.  
 

 
 
 

 
Radovics Istvánné                       Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
  alpolgármester               jegyző 
 


